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P r o t o k ó ł  Nr 3/07 
Komisji Budżetowej Rady Gminy Miastkowo 

z dnia 26 marca 2007 roku. 
 
 
 Posiedzenie komisji odbyło się dnia 26 marca 2007 roku w lokalu Urzędu Gminy –
pokój nr 9 w godzinach 10.00 - 12.00. Komisję prowadziła Przewodnicząca Komisji - 
Maria Jadwiga Czartoryjska, protokołował inspektor - Barbara Kalinowska. 
W posiedzeniu wzięło udział 5 członków komisji. 
 
Członkowie  obecni  na posiedzeniu : 
 
1. Maria Jadwiga Czartoryjska 
2.   Wojciech Ustaszewski 

3.   Paweł Kamiński 
4.   Szczepan Stefański 
5.   Katarzyna Chojnowska 
-   lista obecności w załączeniu 
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1.  Wójt Gminy – Lidia Małgorzata Grzejka 
2.  Skarbnik – Pelagia Rydel 
 
Porządek  dzienny  posiedzenia: 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
3. Rozpatrzenie projektu budżetu na 2007 rok. 
4. Zapytania i wolne wnioski. 
 
 
 
PRZEBIEG   POSIEDZENIA : 
 
Ad.1. Przewodnicząca Komisji - Maria Czartoryjska dokonała otwarcia posiedzenia witając 
zebranych. Następnie stwierdziła prawomocność posiedzenia i zapoznała z porządkiem 
dziennym, który w głosowaniu jawnym komisja jednogłośnie przyjęła do realizacji  
(za – 5, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
Ad.2. Następnie Przewodnicząca zapoznała z protokołem z poprzedniego posiedzenia. 
Do przedstawionego protokołu nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym 
przyjęcie protokołu poddano pod głosowanie jawne (za- 5, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było). Przewodnicząca stwierdziła, że protokół został 
przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3. Komisja przystąpiła do analizy projektu budżetu gminy na 2007 rok. Skarbnik 
Gminy – Pelagia Rydel wyjaśniła rozbieżności pomiędzy projektem uchwalonym  
w listopadzie 2006 r. a wersją obecną. Szczegółowość rozbieżności została ujęte w piśmie 
Wójta skierowanym do Przewodniczących Komisji. 
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Następnie przedyskutowano tegoroczne inwestycje. Stwierdzono, że cały czas należy 
poprawiać jakość dróg poprzez asfaltowanie i żwirowanie. 
 Do przedstawionego projektu uchwały budżetowej komisja nie wnosiła żadnych 
zastrzeżeń ani uwag. Komisja projekt budżetu na 2007 rok zaopiniowała pozytywnie  
(za- 5, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
  
Ad.4. W punkcie zapytania i wolne wnioski rozpatrzono projekt uchwały w sprawie zmian 
w budżecie gminy na 2007 rok. Skarbnik wyjaśniła, że wpłynęła informacja o zmniejszeniu 
dochodów o kwotę 5.021 zł w części równoważącej subwencji ogólnej tj.  
dział 758, rozdz.75831, § 2920. Proponuje się więc zmniejszenie planu wydatków  
o te kwotę w dziale 600, rozdz. 60016, § 4300 na bieżącym utrzymaniu dróg.  
Komisja jednogłośnie bez zastrzeżeń przyjęła przedstawione zmiany (za- 5, przeciwnych 
nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodnicząca zamknęła posiedzenie komisji. 
 
 
Protokołowała: 
        Przewodnicząca  Komisji 
Barbara  Kalinowska                                                                  
                 Maria Jadwiga Czartoryjska 
 
 


